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ZAPISNIK VOLILNE SKUPŠČINE ATLETSKE ZVEZE SLOVENIJE 

 

Na podlagi 18. in 22. člena Statuta Atletske zveze Slovenije in sklepa št. 214, sprejetega 

na 14. redni seji Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije dne 24.11.2022, je volilna 

Skupščina Atletske zveze Slovenije potekala v ponedeljek, 12. 12. 2022, ob 17:30 v 

prostorih Atletske zveze Slovenije, Letališka cesta 33c, 1122 Ljubljana. 

 

Prisotni delegati članic in združenj Atletske zveze Slovenije (59): Stanislav Košir 

(Akademsko atletsko društvo Slovan), Feliks Papež (Atletski in maraton klub Kočevje), 

Luka Cmok (Atletski klub Asfalt Kovač Šentjur), Vladimir Kevo (Atletski klub Brežice), Nika 

Metka Brežnik (Atletski klub Cerklje), Gregor Golja (Atletski klub Domžale), Oliver Batagelj 

(Atletski klub Gorica), Klavdij Frankovič (Atletski klub Koper), Dušan Prezelj (Atletski klub 

Kranj), Ana Jerman (Atletski klub Križe Tržič), Andrej Jeriček (Atletski klub Krka Novo 

mesto), Attila Horvath (Atletski klub Lendava), Gregor Grad (Atletski klub Olimpija), Ivan 

Golob (Atletski klub Ormož), Boštjan Dolgan (Atletski klub Pivka), Tadej Verbošt (Atletski 

klub Poljane Maribor), Majda Koren (Atletski klub Pomurje), Dejan Dokl (Atletski klub Ptuj), 

Branko Suzić (Atletski klub Radeče), Primož Miheu (Atletski klub Radlje ob Dravi), Zvonko 

Prezelj (Atletski klub Radovljica), Pavle Kreže (Atletski klub Rudar Trbovlje), Zala Hovnik 

(Atletski klub Slovenj Gradec), Eva Prezelj (Atletski klub Šenčur), Mirko Bogomir Miklič 

(Atletski klub Ultramaraton Slovenija), Peter Mraz (Atletski klub Velenje), Boštjan Bradeško 

(Atletski klub Žalec), Anita Valenčič (Atletsko društvo Bled), Stane Rozman (Atletsko 

društvo Kladivar Celje), Niko Muhič (Atletsko društvo Kronos Ljubljana), Gregor Istenič 

(Atletsko društvo Mass Ljubljana), Rado Gregorič (Atletsko društvo Nova Aurora), Tomaž 

Zupančič (Atletsko društvo Olimpik Kropa), Rok Kocjančič (Atletsko društvo Piran), Matjaž 

Sovdat (Atletsko društvo Posočje Tolmin), Dragomir Trajkovič (Atletsko društvo Slovenska 

Bistrica), Darjan Murko (Atletsko društvo Štajerska Maribor), Brane Čenčič (Atletsko 

društvo Železniki), Boris Podpečan (Atletsko tekaško društvo Savinjčan), Anton Noner 

(Društvo Konjiška atletska šola-KAŠ), Miran Müllner (Goriški športni klub), Dušan Mraz 

(Klub gorskih tekačev Papež), Teodor Markoč (Klub za gorske teke Grmada), Anica Živko 

(Natursfera Športno društvo Živko), Hana Kranjec (Športno društvo Blanca), Milan Šimunič 

(Športno društvo Dolenjske Toplice), Slavko Ovčina (Športno društvo Naklo), Miro Petrovec 

(Športno društvo Tek je lek), Srečo Železnik (Športno društvo Vrhnika), Peter Kanalec 

(Tekaški klub Kobarid), Tomo Šarf (Tekaški klub Šmarnogorska naveza), Gregor Kosič 

(Tekaško društvo Bistrc Ilirska Bistrica), Tina Fratina Žagar (Tekaško društvo Bovec), Jurij 

Rovan (Viva klub Brežice), Matija Kranjc (Svet atletov Slovenije), Slavko Malnar (Združenje 

atletskih trenerjev Slovenije), Klemen Matkovič (Združenje atletskih sodnikov Slovenije), 

Dušan Papež (Združenje za gorske teke), Damjan Gril (Združenje atletskih veteranov 

Slovenije). 

Prisotni člani Upravnega odbora: Primož Feguš, Vojko Arzenšek, Roman Dobnikar. 
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Strokovna služba Atletske zveze Slovenije: Nejc Jeraša, Marija Šestak, Gregor Japelj, 

Peter Kastelic. 

Prisotni predstavniki medijev: Jože Zidar (STA), Andreja Okorn (RTV SLO), Boštjan 

Reberšak (RTV SLO). 

Ostali prisotni: Jelo Ambrožič, Tomaž Jarc, Eva Mustar. 

 

Ad 1 – Otvoritev in izvolitev Verifikacijske komisije 

V. d. predsednika Primož Feguš je uvodoma pozdravil prisotne delegate in vse ostale 

prisotne in jih seznanil z načinom poteka Skupščine. Skupščina bo potekala skladno s 

Statutom in Poslovnikom o načinu dela Skupščine Atletske zveze Slovenije. Glasovanje na 

Skupščini bo potekalo skladno s 13. členom Poslovnika.  

V.d. predsednika Primož Feguš je predlagal izvolitev verifikacijske komisije v sestavi: 

o Verifikacijska komisija (3 člani): 

❖ Matjaž Sovdat, predsednik 

❖ Luka Cmok, član. 

❖ Gregor Japelj, član. 

 

Primož Feguš je odprl razpravo. Ker ni bilo razprave, je dal predlog na glasovanje. 

Glasovanje: 

vrsta glasovanja javno 

izid glasovanja ZA PROTI VZDRŽAN 

št. glasov 52 4 0 

 

Sklep št. 12: Skupščina Atletske zveze Slovenije potrjuje predlagano sestavo 

Verifikacijske komisije.  

V. d. predsednika Primož Feguš se je zahvalil za potrditev sklepa in pozval Verifikacijsko 

komisijo, da opravi svojo nalogo.  

Skupščina je počakala na poročilo Verifikacijske komisije. 

 

Ad 2 – Poročilo Verifikacijske komisije 

Matjaž Sovdat je podal poročilo Verifikacijske komisije, ki je ugotovila, da ima glasovalno 

pravico 75 društev in 5 združenj. Ob 17.30 je bilo prisotnih 51 društev in 5 združenj z 

glasovalno pravico. Skladno z določbami 21. člena Statuta je skupščina sklepčna, če je ob 

pričetku navzoča več kot polovica članov AZS. Če skupščina ni sklepčna ob razpisani uri, 
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lahko začne z zasedanjem 30 minut kasneje, a samo v primeru, če je navzočih vsaj ena 

četrtina članov delegatov Skupščine.   

Glasovalno pravico ima 80 delegatov. Skupščina je sklepčna, ker je bilo ob 17.30 prisotnih 

več kot polovica članov Atletske zveze Slovenije (56 delegatov).  

V. d. predsednika Primož Feguš je dal poročilo verifikacijske komisije v razpravo in ker je 

ni bilo, na glasovanje.  

Glasovanje: 

vrsta glasovanja javno 

izid glasovanja ZA PROTI VZDRŽAN 

št. glasov 56 0 0 

Sklep št. 13: Skupščina Atletske zveze Slovenije potrjuje poročilo Verifikacijske 

komisije. 

 

Ad 3 – Izvolitev ostalih organov Skupščine 

V. d. predsednika Primož Feguš je predlagal izvolitev še ostalih organov Skupščine AZS: 

o Delovno predsedstvo (3 člani): 

❖ Aleksander Cmok, predsednik 

❖ Anton Noner, član 

❖ Dušan Papež, član 

 

o Volilna komisija (5 članov) 

❖ Darjan Murko, predsednik 

❖ Dragomir Trajkovič, član 

❖ Tomo Šarf, član 

❖ Klavdij Frankovič, član 

❖ Nejc Jeraša, član 

 

o Overovatelja (2 člana) 

❖ Stane Rozman 

❖ Milan Šimunič 

 

o Zapisnikar 

❖ Peter Kastelic 

 

Primož Feguš je odprl razpravo. 

Z. Prezelj je podal nasprotni predlog in za predsednika Delovnega predsedstva predlagal 

Boštjana Bradeška, za člana pa Ano Jerman in Gregorja Goljo. Za člana volilne komisije je 

predlagal Stanislava Koširja. 
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V. d. predsednika P. Feguš je dal na glasovanje prvotni predlog in dodal, da bodo o 

nasprotnem predlogu glasovali v primeru, da sklep o prvotnem predlogu ne bo sprejet. 

Glasovanje: 

vrsta glasovanja javno 

izid glasovanja ZA PROTI VZDRŽAN 

št. glasov 40 11 5 

Sklep št. 14: Skupščina Atletske zveze Slovenije potrjuje predlagano sestavo 

organov Skupščine AZS.  

 

Ad 4 – Sprejem dnevnega reda volilne Skupščine AZS 

V. d. predsednika Primož Feguš je vodenje skupščine predal Delovnemu predsedstvu.  

Aleksander Cmok se je zahvalil za zaupanje in je delegate še enkrat podrobneje seznanil z 

načinom poteka Skupščine. Skupščina bo potekala skladno s Statutom in Poslovnikom o 

načinu dela Skupščine Atletske zveze Slovenije.  

Posebej je izpostavil, da se bo skupščina zaradi lažje priprave zapisnika snemala.  

Glasovanje na Skupščini bo potekalo skladno s 13. členom Poslovnika. Javno se glasuje na 

način, da se predlagani sklep potrdi, zavrne ali vzdrži z dvigom kartončka.  

Nadomestne volitve za predsednika Atletske zveze Slovenije pa bodo potekale tajno v 

skladu s Poslovnikom o delu Skupščine in navodili, ki jih bo podala volilna komisija.  

Predsedujoči je pozval Verifikacijsko komisijo, da spremlja gibanje prisotnih članov AZS na 

skupščini in izreče ugotovitev Delovnemu predsedstvu, če bi prišlo do bistvenih sprememb, 

ki bi vplivale na potek skupščine.  

Po zaključku vsake točke bo mogoča razprava. Delegati se prijavijo za razpravo z dvigom 

roke. Glede na število razpravljavcev bo lahko omejen čas za razpravo skladno s 

poslovnikom. Če se razpravljavec oddalji od točke, ga predsedujoči opozori in potem lahko 

tudi prekine. Predsednik delovnega predsedstva je prosil za korektnost in jedrnatost v 

razpravah. Razprava vsakega razpravljavca pa je omejena na 2 minuti. Ko se bo ta čas 

začel iztekati, bo predsedujoči dvignil roko, to pa je znak, da razpravljavec zaključi misel. 

Če bo to trajalo predolgo, lahko tudi predsedujoči besedo odvzame. 

Predsedujoči je še poudaril, da je Skupščina AZS razpisana skladno s 6. odstavkom 22. 

člena, gre za skupščino za nadomestne volitve zaradi odstopa predsednika AZS Romana 

Dobnikarja. Zato se obravnava le kot nadomestna skupščina za volilno skupščino. 

Aleksander Cmok je odprl razpravo o načinu dela in odločanja na Skupščini, vendar ni bilo 

razprave. 
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Aleksander Cmok je predstavil predlog dnevnega reda, ki je bil pravočasno poslan skupaj 

z vabilom in gradivom za Skupščino. 

Predlog dnevnega reda:  

1. Otvoritev skupščine in izvolitev verifikacijske komisije. 

2. Poročilo verifikacijske komisije. 

3. Izvolitev organov skupščine: delovnega predsedstva, volilne komisije, 

zapisnikarja in overovateljev zapisnika. 

4. Sprejem dnevnega reda. 

5. Potrditev zapisnika redne letne Skupščine AZS z dne 23.6.2022. 

6. Nadomestne volitve za predsednika Atletske zveze Slovenije: 

 

6.1. Poročilo volilne komisije 

6.2. Določitev kandidatne liste za nadomestne volitve za predsednika Atletske  

zveze Slovenije 

6.3. Predstavitev kandidatov 

6.4. Volitve 

6.5. Razglasitev rezultatov volitev 

6.6. Sprejem poročila volilne komisije o rezultatih volitev 

 

Ob 17.45 so se Skupščini pridružili trije delegati: Teodor Markoč (Klub za gorske teke 

Grmada), Ivan Golob (Atletski klub Ormož) in Boštjan Dolgan (Atletski klub Pivka). 

Aleksander Cmok je odprl razpravo o dnevnem redu. 

Stanislav Košir je imel statutarno postopkovno pripombo na skupščino. Omenil je, da v 

statutu AZS ne obstaja organ ali funkcija vršilec dolžnosti predsednika. UO AZS bi moral 

izbrati podpredsednika, ki bi opravljal funkcijo predsednika do nadomestnih volitev. Dodal 

je, da mora UO po seznanitvi o odstopu predsednika čimprej razpisati nadomestne volitve 

in podati predlog podpredsedniku o sklicu volilne skupščine, ki naj se sklice 60 dni po 

razpisu nadomestnih volitev. Upoštevaje ta statutarna določila, je skupščina prekmalu 

oziroma nadomestne volitve ne smejo biti del te skupščine.  

Predsedujoče je odgovoril, da je sklicevanje na 60 dnevni rok v danem primeru, ko gre za 

nadomestne volitve neutemeljeno, saj se nanaša le na iztek mandata, ne pa na predčasen 

odstop s funkcije v času trajanja mandata. 

Gregor Golja je predlagal, da se dnevni red razširi in da se za 5. točko doda točko 6., kjer 

se predstavi finančno stanje AZS. 

Predsedujoči je odgovoril, da bo podan predlog dopolnitve dnevnega reda dal na glasovanje 

po glasovanju na prvotni predlog dnevnega reda. 
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Dušan Prezelj je dejal, da se nadomestne volitve vodijo enako kot redne in bi zato moral 

veljati 60 dnevni rok. Dodal je tudi, da UO AZS ne more sprejemati razrešitve predsednika 

AZS. 

Predsedujoči mu je odgovoril, da UO AZS ni sprejel razrešitve predsednika AZS, temveč 

njegov nepreklicen odstop, zato tudi skupščina ne more odločati o njegovi razrešitvi.  

Tudi Zvonko Prezelj se je skliceval na 60 dnevni rok in dejal, da skupščine ne bi smelo biti 

pred 25.12.2022. 

Stane Rozman je dodal, da je bila skupščina sklicana legitimno in so bili upoštevani vsi 

predpisani roki.  

Predsedujoči je potrdil, da so bili roki pravilno upoštevani, ter da 2. odstavek 22. člena 

statuta določa 60 dnevni rok za razpis volitev le ob izteku mandata, tokrat pa gre za 

predčasen odstop. 

Primož Feguš je še enkrat pojasnil roke, o katerih je potekala razprava: prvi je 30 dnevni 

rok, ki teče od razpisa volitev in gre za rok za evidentiranje kandidatov. Ta je bil spoštovan. 

Drugi dodatni 15-dnevni rok je rok od vabila na skupščino do skupščine, da se kandidati 

lahko pripravijo. Tudi ta je bil spoštovan. Glede predstavitve finančnega stanja je pojasnil, 

da zadeve še niso zaključene in se lahko do konca leta še spremenijo, da pa je bilo finančno 

stanje obravnavano na zadnjih dveh sejah UO AZS, zapisniki pa so, ko so potrjeni, 

objavljeni na spletni strani AZS. 

Anton Noner je dejal, da se že vrsto let udeležuje skupščin in da se že več kot 10 let vedno 

iste osebe borijo proti vsakemu predlogu, večini oziroma demokratično izvoljenim 

organom. Nikoli nimajo nobenih protikandidatov, na dan skupščine pa vedno pridejo z 

nekaterimi statutarnimi pripombami. Podobno se dogaja na sejah UO AZS, kjer se čas 

namesto za vsebino trati za take stvari. Zadnjih 10 let slovenska atletika napreduje, vsi 

kazalniki kažejo, da gre atletika v pravo smer. 

Po razpravi je dal predsedujoči najprej na glasovanje prvotni predlog dnevnega reda. 

Glasovanje: 

vrsta glasovanja javno 

izid glasovanja ZA PROTI VZDRŽAN 

št. glasov 43 11 5 

Sklep št. 15: Skupščina Atletske zveze Slovenije potrjuje predlagani dnevni red 

Skupščine Atletske zveze Slovenije. 

Predsedujoči je dal na glasovanje še predlog o dopolnitvi dnevnega reda, ki naj se dopolni 

s točko 6 o kratkem poročilu o finančnem stanju AZS. Zdajšnja 6. točka v primeru, da bo 

predlog izglasovan, postane 7. točka z vsemi svojimi podtočkami. 

Tomo Šarf  je podal komentar, da se mu zdi nenavadno, da se zahteva takšno poročilo, 

saj mora biti za takšno poročilo človek pripravljen.  
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Predsedujoči je poudaril, da bi bilo za to točko potrebno posredovati gradivo, vsi bi morali 

imeti možnost vpogleda. Hkrati je opozoril, da je dotična skupščina namenjena 

nadomestnim volitvam za predsednika AZS, o finančnih zadevah pa se bo razpravljalo na 

UO AZS in na redni letni skupščini. 

Zvonko Prezelj je nagovoril prisotne, da ne vidi razloga, zakaj bi nekaj skrivali, da želi le, 

da se v nekaj stavkih pojasni trenutno finančno stanje AZS. 

Po razpravi je predsedujoči dal predlog o dopolnitvi dnevnega reda na glasovanje. Predlog 

o dopolnitvi dnevnega reda je izglasovan, če se z njim strinja večina prisotnih delegatov.  

Glasovanje: 

vrsta glasovanja javno 

izid glasovanja ZA PROTI VZDRŽAN 

št. glasov 14 34 10 

Predlog o dopolnitvi dnevnega reda ni bil izglasovan in sklep ni bil sprejet. 

 

Ad 5 – Potrditev zapisnika redne letne Skupščine AZS z dne 23. junij 2022 

Aleksander Cmok je člane Skupščine seznanil, da je bil zapisnik redne letne Skupščine 

Atletske zveze Slovenije, ki je potekala 23. junija 2022, poslan kot priloga gradivu za 

današnjo Skupščino. Odprl je razpravo. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči na glasovanje potrditev zapisnika.  

Glasovanje: 

vrsta glasovanja javno 

izid glasovanja ZA PROTI VZDRŽAN 

št. glasov 48 0 11 

 

Sklep št. 16: Skupščina Atletske zveze Slovenije potrjuje zapisnik redne letne 

Skupščine Atletske zveze Slovenije z dne 23. junij 2022. 
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Ad 6 – Nadomestne volitve za predsednika Atletske zveze Slovenije  

Aleksander Cmok je pojasnil, kako bodo potekale volitve in nato prešel k prvem delu ter 

pozval predsednika volilne komisije, da poroča o do sedaj opravljenih volilnih aktivnosti. 

 

Ad 6.1: Poročilo volilne komisije 

Volilna komisija v sestavi: predsednik Darjan Murko in člani Dragomir Trajkovič, Tomo 

Šarf, Klavdij Frankovič in Nejc Jeraša je ugotovila, da je Upravni odbor skladno z 22. 

členom Statuta Atletske zveze Slovenije 25. oktobra 2022 sprejel sklep št. 200 o razpisu 

nadomestnih volitev za predsednika AZS.  

 

Rok za vlaganje kandidatur s soglasjem kandidatov je začel teči 26. oktobra 2022 in je bil 

skladno s statutarnimi določbami 30 dni. Upravni odbor je skladno s statutarnimi določbami 

celotno listo evidentiranih kandidatov posredoval kot sestavni del gradiva za današnjo 

redno volilno Skupščino AZS. 

 

Ad 6.2: Določitev kandidatnih list za volitve v organe Atletske zveze 

Slovenije 

Na razpis je bil v navedenem roku evidentiran naslednji kandidat: 

Kandidature za organ AZS: predsednik AZS 

Zap. številka Priimek in ime kandidata Predlagatelj Datum 

1 

 

  

Primož Feguš 

 

  

AD Kladivar, AK Poljane Maribor, AD 

Slovenska Bistrica, AK Slovenj 

Gradec, KGT Papež, AK Nova Gorica, 

Društvo Konjiška atletska šola – 

KAŠ, AD Posočje Tolmin, AD Piran, 

Združenje atletskih veteranov 

Slovenije 

22., 23.11.2022 

 

  

 

Volilna komisija je pregledala v roku prispelo kandidaturo in ugotovila, da je bila vložena 

pravočasno in da je bilo priloženo tudi soglasje kandidata. 

Predsedujoči je odprl razpravo, vendar razprave ni bilo. 

Predsedujoči je po razpravi dal na glasovanje poročilo volilne komisije in določitev 

kandidatne liste za nadomestne volitve za predsednika Atletske zveze Slovenije. 
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Glasovanje: 

vrsta glasovanja javno 

izid glasovanja ZA PROTI VZDRŽAN 

št. glasov 46 2 11 

 

Sklep št. 17: Skupščina Atletske zveze Slovenije potrjuje poročilo Volilne komisije 

in potrjuje predlagano kandidatno listo za nadomestne volitve za predsednika 

Atletske zveze Slovenije. 

 

Ad 6.3: Predstavitev kandidatov 

Predsedujoči je dejal, da se bo sedaj predstavil kandidat za predsednika AZS Primož Feguš. 

Po predstavitvi bodo sledila vprašanja delegatov. 

Primož Feguš se je predstavil: Menim, da se mi osebno ni potrebno predstaviti, saj se sedaj 

že dodobra poznamo. Izpostavil bi, da sem eden zelo redkih predsedniških kandidatov v 

atletiki, ki so bili nekoč uspešni atleti, nato pa so svojo pot v funkcionarskih vodah začeli 

od spodaj. Sam sem bil najprej 4 leta član UO AZS, nato še 2 leti podpredsednik, tako da 

sem dodobra spoznal delo zveze, delo UO in delo klubov. Imam realno predstavo o atletiki. 

 

Ko sem se pripravljal na današnjo skupščino, sem imel v glavi različne scenarije. Vendar 

sem se odločil, zlasti po anonimkah, po peticiji in po zbiranju podpisov, da tukaj danes ne 

mislim filozofirati. Leta 2020 je AZS naredila razvojni načrt. Izhajal je iz poglobljene 

analize, ki smo jo pripravili skupaj z Evropsko atletiko. Takrat smo postavili prioritete in jih 

začeli izvajati. In danes so že vidni rezultati. Vsi trendi v atletiki so obrnjeni navzgor. Tudi 

sam ne mislim v prihodnjih dveh letih do konca mandata delati revolucije.  

 

Menim, da je potrebno slediti temu razvojnemu načrtu, seveda pa so določeni izzivi. Ampak 

vse zadeve bom delal skupaj z UO AZS, kjer se bomo pomenili o nadaljnjih korakih, izvajati 

pa jih bo morala pisarna. Poseben izziv je na področju sponzorskega denarja. Tu se 

zavedam, da bo potrebno dodatno delo, ampak imam načrt, kako z določenimi projekti, 

kot so MAL, balkanske tekme, otroška atletika in še kakšen nov projekt, zagotoviti dodatna 

sredstva. Naj omenim, da medtem ko so eni pisali anonimke, sem že pridobil enega novega 

sponzorja iz zasebne sfere, ki bo denar nakazal še letos.  

 

Dejstvo je, da sem na današnji skupščini edini kandidat za predsednika, res pa je, da mi 

nasproti stoji nevidni nasprotnik. Vsi vemo, kdo stoji za njim. In v večini primerov gre za 

upokojence, ki jim je atletika enkrat že dala vedeti: ne hvala, dovolj je bilo. Tako da se 

danes skupščina zagotovo odloča med neko svežo energijo, mladostjo in zagnanostjo ter 

na drugi strani za neke stare zgodbe, ki so že zdavnaj preživete.  
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Na tem mestu bi tudi zaključil s predstavitvijo. Predlagam, da se izvede še razprava, čeprav 

pričakujem, da boste zlasti predstavili svoja mnenja o pravkar povedanem. Potem pa 

glasujte in da vidimo rezultat. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

Zvonko Prezelj je dejal, da se je v anonimkah govorilo, da je bil predsednik Roman 

Dobnikar odstopljen zaradi različnih zadev. Ena, po njegovem mnenju ključna, je bila, 

komu dati glas na volitvah za predsednika Olimpijskega komiteja Slovenije (OKS). 

Zanimalo ga je, ali je UO AZS sprejel odločitev komu bo AZS dala glas, ali bo odločitev 

sprejela skupščina ali novi predsednika AZS. 

 

Primož Feguš je odgovoril, da je UO AZS sprejel odločitev, da vse kandidate povabi na 

predstavitev na sedež zveze. Vsi trije so se odzvali in obljubili, da se bodo zavzemali za 

atletiko. Vsi so tudi dejali, da želijo imeti predstavnika atletike v izvršnem odboru. Koga 

bo AZS podprla pa je UO AZS sklenil, da ne bo razkril do zadnjega, pri čemer so izhajali iz 

slabe izkušnje, ko se je Roman Dobnikar odkrito zavzel za enega od kandidatov in ga danes 

ni več tukaj. 

 

Dušan Prezelj je izrazil presenečenje nad izjavo Primoža Feguša, da je stanje v AZS dobro, 

potem ko je Romanu Dobnikarju očital alarmantno stanje v AZS. Ob tem je navedel, da se 

je na zadnji seji UO AZS obravnavalo o minusu v višini 158.000 eur. 

 

Gregor Golja je prosil kandidata za novega predsednika Primoža Feguša, če lahko na kratko 

pojasni finančno stanje AZS. 

Primož Feguš je predal besedo direktorju Nejcu Jeraši. 

Nejc Jeraša je najprej izpostavil, da je bilo letošnje leto za slovensko atletiko eno izmed 

najuspešnejših v zgodovini slovenske atletike. Imamo svetovnega prvaka, iz vseh 

mednarodnih tekmovanj, tako članskih kot tudi mladinskih, smo se vrnili z medaljo. Z 

neverjetnimi uspehi naših športnikov pa so nastali tudi dodatni stroški. V letu 2022 smo 

samo za pogodbe in priprave atletov ter stroške udeležbe na mednarodnih tekmovanjih 

namenili 602.000 € (v primerjavi s preteklimi leti: 410.000 € v letu 2018, 362.000 € v letu 

2019, 330.000 € v letu 2020 in 516.000 € v letu 2021). Vedno več pa je tudi atletov v 

sistemu financiranja AZS (98 atletov v letu 2021, 122 atletov v letu 2022 in plan za leto 

2023 je 140 atletov).  

N. Jeraša je nadaljeval, da je bilo največje odstopanje pri planiranih stroških mednarodnih 

tekmovanj. Plan je bil pripravljen na podlagi predvidevanega števila reprezentantov. Kot 

primer je izpostavil EP U18 v Jeruzalemu, kjer je bilo planirano, da bo reprezentanca štela 

20 oseb, na koncu je štela 42 oseb. Dejal je, da so na začetku leta kupili skupinsko karto 

iz Ljubljane za 25 oseb po ceni dobrih 300 € na osebo. Na koncu smo morali kupiti 18 

dodatnih kart in ker je bilo letalo iz Ljubljane že zasedeno, smo morali kupiti del dodatnih 

letalskih kart za let iz Dunaja, katerih cena je bila skoraj 700 €. Prav tako pa smo morali 
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organizirati dodatni avtobusni prevoz do Dunaja in nazaj. Podobno je bilo pri SP U20 v 

Kolumbiji in SP za člane v ZDA. Teh stroškov enostavno nismo mogli predvideti in zato je 

tudi prišlo do takšnega odstopanja. Samo na mednarodnih tekmovanjih smo imeli 137.000 

€ več stroškov, kot smo planirani. Največje odstopanje je bilo zaradi SP za člane v Oregonu 

(ZDA), SP U20 v Caliju (Kolumbija) in EP U18 v Jeruzalemu (Izrael).  

 

V letu 2022 smo namenili atletom samo za prehode med selekcijami 56.326,25 €, kar je 

skoraj 30.000 € več, kot smo planirali. Prav tako smo v letošnjem letu dali za nagrade za 

medalje 39.000 €, ker je 19.000 € več, kot smo planirali. Če samo seštejemo odstopanja 

na teh 3 postavke pomeni to 186.000 € več stroškov.  

Dodatno je izpostavil, da so oz. bodo poravnane vse obveznosti do atletov, plačani so vsi 

računi do dobaviteljev. Je pa res, da je bilo letošnje leto izredno finančno zahtevno za AZS, 

tudi zaradi prestavitve nekaterih mednarodnih tekmovanj zaradi COVID-a. Letošnji 

negativen poslovni izid bomo financirali iz pozitivnih izidov preteklih let (v letu 2018 smo 

ustvarili 50.000 € dobička, leta 2019 51.000 € in leta 2020 72.000 € dobička).  

Glede na očitke iz anonimk, da UO AZS in on kot direktor ni prav čas odreagiral pri stroških, 

je odgovoril z vprašanji: Ali bi vi atletu, ki je izpolnil normo rekli, da ne more iti na EP ali 

SP? Ali vi atletom, ki so izpolnili kriterije na uvrstitev v višjo selekcijo, ne bi izplačali 

obljubljenih sredstev za prehode? Ali vi Čehu in Šutejevi ne bi izplačali nagrad na osvojene 

medalje? 

Vojko Arzenšek je dodal, da AZS ni finančna institucija, ampak zveza, ki mora skrbeti za 

atlete in atletinje, hkrati pa mora tekmovati tudi z ostalimi športnimi zvezami in vsak uspeh 

prinese ravnotežje proti ostalim zvezam. 

Po razpravi je Skupščina AZS prešla na volitve predsednika AZS. 

 

Ad 6.4: Volitve 

 

Predsedujoči je pojasnil postopek glasovanja. Kandidatna lista za predsednika AZS je 

zaprta, ker je le en kandidat, zato mora kandidat za izvolitev prejeti najmanj polovico 

glasov vseh prisotnih delegatov z volilno pravico.  

 

Član volilne komisije N. Jeraša je pojasnil postopek glasovanja. Delegati Skupščine z volilno 

pravico so bili klicani in pri volilni komisiji proti podpisu prevzeli glasovnice. N. Jeraša je 

pozval vse delegate k oddaji glasovnic v volilno skrinjico in ob 18:57 po pooblastilu 

predsedujočega prekinil zasedanje skupščine ter odredil 15 minutni odmor, da volilna 

komisija ugotovi rezultate volitev.  
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Ad 6.5: Razglasitev rezultatov volitev 

Predsedujoči je ob 19:12 nadaljeval zasedanje Skupščine in pozval predsednika volilne 

komisije D. Murka, da poroča o rezultatih volitev. 

  

Volilna komisija v sestavi: predsednik Darjan Murko in člani Dragomir Trajkovič, Tomo 

Šarf, Klavdij Frankovič in Nejc Jeraša je ugotovila, da so volitve končane, da je komisija 

pregledala glasove in sporoča naslednje ugotovitve: 

 

❖ za predsednika Atletske zveze Slovenije je bilo oddanih 57 glasovnic, od tega je 

bilo veljavnih 41 glasovnic. Kandidat Primož Feguš je dobil 41 glasov (več kot 

polovica glasov) in je bil izvoljen za predsednika Atletske zveze Slovenije. 

❖ Mandat izvoljenega predsednika AZS nastopi nemudoma in traja do izteka 

mandata t. j. do 14. 1. 2025. 

Aleksander Cmok se je zahvalil za poročilo volilne komisije. 

 

Ad 6.6: Sprejem poročila volilne komisije o rezultatih volitev 

Aleksander Cmok je dal podano poročilo volilne komisije v razpravo. Razprave ni bilo, zato 

je predsedujoči dal poročilo volilne komisije na glasovanje. 

Glasovanje: 

vrsta glasovanja javno 

izid glasovanja ZA PROTI VZDRŽAN 

št. glasov 56 0 3 

 

Sklep številka 18: Skupščina sprejme poročilo volilne komisije o rezultatih 

nadomestnih volitev za predsednika Atletske zveze Slovenije. 

 

Predsedujoči je čestital novemu predsedniku AZS Primožu Fegušu in mu predal besedo. P. 

Feguš se je delegatom zahvalil za zaupanje. Takšna podpora pomeni veliko obvezo, ki pa 

se je ne boji, saj meni da bomo lahko skupaj peljali Atletsko zvezo Slovenije naprej. Dejal 

je, da se bo trudil za izboljšanje komunikacije, da bodo člani AZS obveščeni o delu UO AZS 

in o delu v pisarni AZS. 

Tomo Šarf je podal svoj pogled okrog odstopa Romana Dobnikarja. Dejal je, da so mu bile 

očitane nekatere čudne stvari, ki jih sicer ne pozna, a je s svojim odstopom pokazal, da je 

očitno nekaj od tega res. Zdi se mu nehigienično, da se mu je ponudilo mesto v UO AZS in 

razume današnjo opozicijo, ki je skeptična do delovanja UO AZS, ki je za vse te nečedne 

stvari vedel. Meni, da bi se bilo treba jasno povedati, kdo je zafrknil zadevo, se mu zahvaliti 

za opravljeno delo, ampak mu dati jasno vedeti, da tako ne gre več.  
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Roman Dobnikar je čestital novemu predsedniku Primožu Fegušu. Zahvalil se je članom 

AZS za trdo delo v svojem mandatu in ponudil pomoč tudi v prihodnje. 

Vojko Arzenšek je prosil prisotne, da naj se nehajo ukvarjati z anonimkami, členi in 

podčleni ter da je čas, da se vsi začnejo ukvarjati z atletiko. 

Predsedujoči je ugotovil, da je dnevni red s tem izčrpan in zaključil zasedanje volilne 

Skupščine ter zahvalil vsem za sodelovanje in vsem zaželel uspešno delo. 

Redna volilna Skupščina Atletske zveze Slovenije se je končala ob 19:21. 

 

 


